
Referat fra møte i FAU Teglverket 2. desember 2024 
 
Nr. Sak Ansvarlig Referat  

1 Godkjenning av innkalling 

og referat  

Leder Referat godkjennes 

2 Kort runde rundt bordet Alle Alle presenterer seg.  

3 Skoleledelsens kvarter Irene  Rektor orienterer:  

I desember er det en del ting som 

skjer. Det skal legges budsjett og ha 

møtet med Driftsstyret.  

 

Rektor orienterer om Strategisk 

plan:  

Nytt nå er at strategisk plan skal følge 

skoleår og ikke kalenderår. Så 

dagens plan varer frem til 

høstterminen 2025.  Strategisk plan 

inneholder satsningsområder for 

skolen i Oslo. Hver skole velger ett 

par områder som sine fokusområder.  

 

Rektor ber om mulighet for å få 

agenda før neste møte!  

🡺 Leder: Sender agenda  

 

Rektor orienterer om 

tilbakemelding etter Disco:  

Skolens IKT ansvarlig var tilstede 

under Disco og rapporterte til rektor:  
● Det var en del elever som var 

i deler av bygningen som de 

ikke skulle være i. 

●  Bæsj utsmurt på toalett.  

 

🡺 Leder forslag: Finnes det noe 

systematisk samling av 

erfaring. Bør opprettes for 

disco også. Med erfaringer og 

forslag.Legges ut på Teams 

 

Rektor orientere litt om skoletur i 

10-klasse: 

Skolen har ikke ressurser til å 

arrangere en slik tur. Det er ikke en 

nødvendig tur fra et skoleperspektiv. 

Og det er stor usikkerhet om verdien 



av en slik tur. Fra tidligere år kan man 

si at det er mye jobb for foreldre med 

en slik tur med overnatting. 

Finanisering av en slik tur må være 

klar på høsten i 10.klasse for at man 

skal kunne planlegge.  

🡺 8-klasse representant foreslår 

at man tar en dialog med alle 

representanter + 

klassekontakter om man skal 

videreføre denne turen for det 

kullet.  

4 Valg til ulike 

utvalg/undergrupper 
- Trafikkgruppe 

- Gruppe om digital 

skolehverdag 

- «Bevilgningsråd» 

Leder ordstyrer.  Trafikkgruppe:  
● Eksempel på ting som kan ligge 

under Trafikkgruppen: 

Trafikksikkerhet på vei til og fra 

skole. Følge med planleggingen 

av Grenseveien (oppstart tidligst 

2030)  

🡺 Gruppen videreføres med 

Tonje Stabell og Bettina fra 4 

A som ansvarlige 

Gruppe om digital skolehverdag:  
● Eksempel på oppgaver fra 

tidligere FAU: Gi innspill til 

skolens digitale strategi. Usikkert 

om det ble overlevert til skolen. 

Ble også arrangert en fagkveld 

med «Barnevakten» - men det 

var kun for ungdomsskole 

trinnene.  

🡺 Ingen frivillige til å ta ansvar 

for gruppen. Viderefører ikke 

gruppen per i dag.  

🡺 Forslag er å ha det som fast 

tema i FAU møtene 

🡺 Leder: Sjekker om innspillet 

fra tidligere FAU har blitt 

overlevert skolen.  

Bevilgningsråd: (søknad til FAU om 

ulike arrangement), samler søknader 

og lager innspill til FAU)   

🡺 Legger denne til neste FAU 

møte da kasserer presenterer 

økonomien. 

5 Nytt fra ravnegruppa, 

driftsstyret, SMU 

Marianne, 

Espen, Liv/Colin 

Orientering fra Marianne:  
● Ikke mange rapporter fra 

Ravning. Men oppfordrer at man 



gir i det minste en tommel opp 

etter Ravningen.  

● Oppfordrer FAU representantene 

til å påminne foreldregruppa om 

når  Ravning nærmer seg.  

● Hvor finner man informasjon om 

foreldre i klassen?  

o Lister ligger i 

Skolemelding, ellers spør 

lærer om å få lister 

 

Orientering fra Driftsstyret:  

Møte neste onsdag. Da blir 

det antagelig diskutert budsjett.  

Status om strategisk plan  

 

Orientering SMU:  

Undersøkt om noen har reflekser og 

det har vært negativt.  

Kommer søknad til FAU om støtte til 

reflekser.  

 

6 Eventuelt  Salen spør 

rektor om 

hjørnetomten 

ved Hasle Torg  

Spørsmål om rektor vet noe om 

planene for hjørnetomten ved Hasle 

Torg, har rektor noe mer 

informasjon?  

Rektor svarer: Er så mange år frem i 

tid at det er vanskelig å følge med for 

både hjørnetomta og på andre siden 

av T-banen.  

Det skolen hadde innsigelser til for en 

del år siden var lengden på 

byggeperioden, støy og store tunge 

maskiner. Gressplenen langs Hasle 

Torg blir antagelig anleggsvei.  

Kommer det nabovarsel så er det ofte 

slik som kommer i Driftsstyret og de 

kan spille det inn her i FAU også. 

7 Eventuelt  Salen spør 

rektor om kunst i 

skolelokalene 

Kunst langs veggene, det er litt 

kjedelig:  

Rektor svarer: Det som henger ute i 

skolen er til utlån. Det er noe i tillegg 

som er produsert i kunst-og 

håndverk. Skolen er positiv til at 

elevene bidrar til dekorasjon så lenge 

det kobles til kompetansemålene.   



Men faste dekorasjoner må gå via 

eier av bygningene. 

🡺 Rektor tar innspillet videre 

med lærere i Kunst-og 

Håndverk.   

8 Eventuelt  FAU temamøter Forslag fra salen:  

FAU arrangere temamøter.  

9 Eventuelt 10-klasse ball 

informasjon 

Arrangementet organiseres av 

10.klasse med Foreldre fra 9.e som 

vakter!  

Mer informasjon kommer i e-post før 

jul til 9.klasse FAU representanter, 

som må organisere vaktene!  

 

10 Eventuelt  Teams : FAU 

leder Helene 

informerer om 

Teams 

Leder orienterer: Vanskelig å få 

Teams invitasjon. Leder ønsker å få 

tilbakemelding om noen har fått 

invitasjon? 

Fra salen: e-posten var informasjon 

om at invitasjonen kom senere, så 

selve invitasjonen har ikke kommet.   

🡺 Forslag at leder kontakter IKT 

ansvarlig på skolen for 

assistanse 

  

Beslutning om referat:  

Inntil referatet er godkjent så er det 

internt, og når det er godkjent så 

legges det ut på skolens hjemmeside. 

Det lagres også på Teams.  

11 Eventuelt  Fra salen: 

Rengjøring på 

skolen 

 

Forelder som melder at det er dårlig 

rengjøring på skolen. Fra salen 

meldes også om at toalettene er 

dårlig rengjort. Barna føler seg ikke 

trygge for toalettene da de kan lett 

åpnes utenfra. Flere melder at barn 

ikke går på toalettet i skoletiden.  

🡺 FAU ber om at dette tas opp i 

Driftstyrets neste møte  

12 Eventuelt  Fra 7.trinn  Slåssing i 7.trinn. Snitching. Det har 

vært 2 episoder nå med guttene på 

trinnet. Det filmes og det legges ut på 

sosiale medier.  

Episoden nå i høst er meldt til politiet.  

🡺 Legges til dagsorden for 

neste FAU møte 

 


